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Zápis schůze představenstva ze dne 04.11.2021 

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee   

Zapisuje: Nela Klimešová   

Přítomni: Lukáš Novotný (P) HP  

 Ondřej Cakl (SP) HP  

 Tomáš Machovec (host)   

 Kateřina Štouračová (Pod-O-Games)   

 Karel Čtvrtečka (SN) HP  

 Vojta Halamka (VKS)   

 Jan Vlk (SBE) HP  

 Jak Čeřovský (ZSBE)   

 Mário Alexy (SBD) HP  

 Lukáš Pavljuk (SBA) HP  

 Pavel Sillinger (TVA)   

 Jiří Novotný (SH)   

 Benjamin Belko (TVC)   

 Daniela Kováčiková (host)   

 Kateřina Macková (host)   

 Stanislav Škoda (host)   

 Kateřina Orságová (ZS PC učebny)   

 Ludvík Petr (PR Team)   

 Hana Horáková (PR Team)   

 Kateřina Pilná (PR Team   

 Pavel Píchal (SBB) HP  

 Vítek Zapletal (SBC) HP  

 Matúš Priščák (SG) HP  

 Štěpán Tichý (SBF) HP  

 Kryštof Šimána (ZSBB)   

 Jan Picka (SS) HP  

 David Puchoň (ZSBD)   
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Zápis schůze představenstva ze dne 04.11.2021 

20:06 Předseda zahajuje schůzi.  

Bod č. 1  Kolečko 

1. PR  

Byli nabráni noví členové PR týmu. Společně připravují Akci prvák. Řeší, jaké další akce by mohl 

klub organizovat a chystá se jejich příprava. Připravují se klubové kelímky a rozšíření merche. 

Ohledně otázky plotu – z venkovního pohledu na koleje bude tvořit grafický celek.  

Ohledně kulečníku a fotbálku správce nedostal žádné další informace. Předělaly se vložky ve 

dveřích a nové klíče budou předány Tomáši Machorkovi a Petru Pejchalovi.  

Místnost Pod-O-Game (DDR) je stále v rekonstrukci. Ta by měla být dokončena během tohoto 

týdne, poté už by se mohla místnost otevírat.  

2. SS 

SS pokračuje v úpravách klubových stránek. 

3. SN 

Za léto se podařilo z části dokončit optiku. SN kompletně domluvil pronájem na novou serverovnu. 

V současnosti se čeká na statika, který nám povolí/nepovolí odstranit příčku. V síti byly poslední 

dobou jisté problémy – novější virtualizace.  

V současnosti se bude řešit WiFi, protože na některých blocích je horší připojení, Konkrétně na 

blocích A a B. Bude se kupovat 35 nových AP.  

Nově se bude nasazovat tiketovací systém, protože je tu spousta zničených zásuvek.  

Před 2-3 týdny nastal kompletní výpadek a nepřežil ho jeden switch. Abychm mohli fungovat, dostali 

jsme switch ze Sincoolky a teď čekáme na vyjádření z FITu.  

V rámci rekonstrukce elektroinstalace na bloku E bohužel projekční firma nepořešila naše kabely, 

které musely být demontovány na naše náklady a klub to stálo 250 tisíc Kč.  

4. Kolejní skupinka 

Proběhly akce v sudovně, kde stále probíhá určitá rekonstrukce. Je potřeba vyřešit světla a to 

ideálně jejich výměnou.  

5. Blok A 

Na bloku bude nová serverovna. Jinak vše v pořádku.  

6. Blok B  

Dveře u balkónu byly vyrvané. 2 týdny byl blok B bez dveří. Byla vytopená serverovna. 
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7. Blok C 

Z důvodu nedobře provedené rekonstrukce protékalo do 4. patra, sprchy byly odstavené, byla snaha 

to vyřešit jako reklamaci, správce si není jist, jak se to vyřešilo, ale sprchy fungují. 

Správce dále informuje, že proběhlo focení členů Představenstva a noví členové jsou už také 

pomalu nafoceni.  

8. Blok D 

Na bloku proběhla poznávačka pro bloky D a E. Akce se dle správců vydařila a od paní Makulové 

nepřišla žádná stížnost.  

9. Blok E 

Na bloku se nic neděje, nebydlí se tam. 

10. Blok F 

Přestal fungovat zámek u vchodových dvěří, už to jednou bylo opravené, ale problém nastal znovu. 

Správce dále informuje o jiných místnostech, které spravuje: 

• Deskoherna  

• V pondělí proběhl deskoherní večer a účast byla veliká, pomalu 30 lidí, byla použita i 

sudovna z důvodu kapacity.  

• K deskoherně se bude otvírat šachový kroužek a přemýšlí se o hracím kroužku na 

magiky.  

• PC učebna  

• Byla jmenována nová zástupkyně. 

• Proběhla propagace tiskárny, protože spoustu lidí o ní nevědělo a úspěšně, od léta je 

nových 20 uživatelů.  

11. HR  

Za HR se uskutečnilo přes léto a zkraje semestru několik akcí. Konkrétně se jedná o vodu a camp 

Fuego. Při nástupech probíhal nábor nových aktivních členů.  

12. Hudebna  

Pomalu se dokončují stavební práce, veškeré zásahy do zdí jsou téměř hotové. Postupně se začíná 

ladit vybavení hudebny.  

V hudebně chybí stůl, ohledně čeho se bude zástupce správce hudebny někomu ozývat. 

Uvědomuje si, že má velké zpoždění. 
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13. Pod-O-Gym 

Správce řešil akorát externisty. Díra ve zdi bude opravena v pátek.  

14. Hosté 

Nikdo nic nemá. 

15. Předseda  

Se správcem PR řešili spolupráci s Uniqway, ale nakonec spolupráce ve formě dlouhodobého 

sponzorství nebude fungovat. Bude probíhat pouze minoritně ohledně dárků na akce apod. 

Další spolupráce byla řešena s RedBullem. Když bude RedBull pořádat nějakou akci (například nyní 

RedBull basement), budeme je propagovat po kolejích a dostaneme za to zásobu RedBullů zdarma.  

V rámci SU se odehrálo spoustu akcí a schvalovaly se nové ekonomické činnosti. 

Bod č. 2  Bod 2 Akce prvák  

Akce prvák se koná zítra od 20:00. Pro organizátory a aktivní členy je sraz již v 18:30. Od 19:00 

bude navíc probíhat představení šermu na prostranství před budovou menzy.  

V rámci akce proběhne představení klubu a kolejí. Následovat bude volná zábava, kdy noví členové 

mohou kontaktovat správce jednotlivých místností u stánků, které budou v menze. Zpřístupní se 

RedBull chill zone. Po volné zábavě budou následovat seznamovací hry. Celá akce se nakonec 

přesune do Ega. 

SBC navrhuje, aby se našli 2 dobrovolníci, kteří znají koleje a provedli prváky po areálu.  

Bod č. 3  Venkovní hřiště 

Předseda představuje Danielu. Daniela sděluje svůj návrh ohledně hřišť a hudebny. Ráda by se 

starala o hřiště, která jsou teď v poměrně špatném stavu. Zároveň by ráda zavedla fotbalový 

kroužek. Na Strahově jsou hřiště v lepším stavu. P žádá Danielu, aby napsala nějaký popisek a 

přiložila fotky. On to potom odprezentuje jako návrh paní Makulové.  

Vedoucí kolejní skupinky navrhuje přidat do návrhu opravu basketbalových košů.  

20:44 Přichází Kryštof Šimána. Počet lití s hlasovacím právem 11. 

Bod č. 4  Schválení zápisu z 27.5.2021 

Usnesení č. 1:   Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 

27.05.2021 zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 03.10.2021 

16:55. 

∑: 11 ; +: 9 ; -: 1 ; ±: 1 

Kontrolní součet sedí. Usnesení bylo přijato.  

mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
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Bod č. 5  Odpustky 

20:50 Přichází David Puchoň. Počet lidí s hlasovacím právem 11.   

Jednotliví správci obhajují odpustky, které chtějí, aby členové jejich týmu od klubu dostali. 

Usnesení č. 2:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje Odpustky na druhé pololetí 

roku 2021  zaslané do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 05.10.2021 21:02. 

∑: 11 ; +: 11 ; -: 0 ; ±: 0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení bylo přijato.  

21:10 Odchází David Puchoň a Jan Vlk. Počet lidí s hlasovacím právem 11. Hlasovací právo bloku 

E získává ZSBE.   

Bod č. 6  Přeschválení rozpočtu 

 

Podolský bench press – Správce Pod-O-Gym ho zrušil, jmenoval všechny inovace a opravy, které 

v gymu nastaly.  

Filmový klub – zvýšen rozpočet na 5000,- Kč. 

21:15 Přichází David Puchoň a Jan Vlk. Počet lidí s hlasovacím právem 11. Hlasovací právo bloku 

E získává SBE.    

Usnesení č. 3:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje Rozpočet 2021 nahraný na 

stránky kolejního klubu Pod-O-Lee.  

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1f6dbfDp667SnB3FOrp0QWbdeE2VmWeY_1om7HtePL

Eo/edit#gid=0  

∑: 11 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 1 

Kontrolní součet sedí. Usnesení bylo přijato. 

Bod č. 7  Sloučení funkce správce PC učebny a správce 

tiskárny  

Štěpán vysvětluje fungování PC učebny a tiskárny, vysvětluje, že je zde rozdíl. Udává důvody, proč 

by to bylo lepší rozdělené.  

Předseda má za úkol připravit úpravu interního předpisu.  

 

  

mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1f6dbfDp667SnB3FOrp0QWbdeE2VmWeY_1om7HtePLEo/edit#gid=0
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1f6dbfDp667SnB3FOrp0QWbdeE2VmWeY_1om7HtePLEo/edit#gid=0
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Bod č. 8  Vyhlášení voleb 

Usnesení č. 4:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee vyhlašuje volby na předsedu klubu 

Pod-O-Lee. 

∑: 11 ; +: 11 ; -: 0 ; ±: 0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení bylo přijato.  

Usnesení č. 5:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee jmenuje následující členy volební 

komise: 

• Vítek Zapletal (ID 5979) (předseda volební komise) 

• David Puchoň (7218) 

• Jan Čeřovský (7477) 

∑: 11 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 1 

Kontrolní součet sedí. Usnesení bylo přijato. 

21:33 Předseda ukončuje schůzi. 

 


